
Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 18.marts 2024 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Iver valgtes som formand, Gitte som næstformand og Lars som kasserer 

3. Besøg på Magleby Skolecenter 

Der er endnu ikke kommet nogle tilmeldinger. Gitte sender indbydelsen ud 

igen med en deadline før påske. 

Trine og Henning, Gertrud og Søren, Gitte og Gunner, William, Helle og Iver vil 

gerne deltage, så vi gennemfører besøget under alle omstændigheder. 

 

4. Affaldsindsamling 

Lars tænder op i grillen og sørger for drikkevarer og pølser. 

Iver afleverer udstyret til Gitte, når han har modtaget det fra kommunen. 

5. Spisearrangement i forsamlingshuset 

Der er sendt indbydelser ud. Danny, som arbejder på Solsikken og bor på 

Nyvangsvej, laver mad. Ole spiller evt. med orkester. Der er deadline for 

tilmelding den 19/4. Der skal være 20 deltagere for, at det gennemføres.  

6. Bededag på Borreby 

Joachim vil gerne have hjælp til arrangementet den 25/4. Gitte, William kan 

hjælpe. Henning undersøger om han kan. Gertrud snakker videre med 

Joachim. 

7. Dialogmøde 

Det var et godt møde. Der var mange, der gerne ville have en opgørelse over 

de eksisterende stier før kommunen begyndte at lave nye stier. I forbindelse 



med anlæggelse af nye stier skal lokalrådene tale med lodsejerne i stedet for 

kommunen. 

 

8. Næste møde 

Den 29.april hos Iver 

 

9. Evt. 

Henning havde talt med Hass Olsen om vores velkomstfolder. De skal have 

8.kr./stk. for at trykke dem. Vi blev enige om, at det var en god ide at få 

folderen tryk hos dem. 

Vi besluttede, at Gitte kan købe et program til sin pc, så det er nemmere at 

sende mails til beboerne i lokalområdet. 

 


